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Nazwisko Giacomo Bonaventury było łączone latem z zespołem

Giallorossich, choć nie tylko. Ostatecznie piłkarz pozostał w Bergamo. Dziś

jego agent, Giocondo Martorelli, potwierdza dla Radio Toscana, iż Roma

zasięgała informacji o gracza.

 

- Odnowienie kontraktu Bonaventury zostało przeprowadzone latem, gdyż jest to

pierwszy prawdziwy kontraktu po tym, który posiadał w sektorze młodzieżowym

Atalanty. Relacje z klubem są dobre, od razu doszli do porozumienia, podnosząc

wynagrodzenie gracza jako jednego z najważniejszych graczy klubu Nerazzurrich.

Jeśli w przyszłość pokaże, że są zespoły mocniejsze od Atalanty, ocenimy

ewentualny transfer. Jedynym zespołem, który nie prosił o nic w kwestii

Bonaventury był Milan. Od Juventusu, Napoli, do Fiorentiny, przez Inter i także

Romę, wszyscy prosili mnie o informacje o moim podopiecznym.
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